
       Åkersberga BridgeSällskap        

        

Protokoll från Styrelsemöte i ÅBS 2024-02-07      
Plats och tid: Ombord M/S Ekerö, Ålands Hav, kl 10.30 – 11.30 

Deltagare: ¤ Sven Mellkvist (Ordförande) Sven M ,  ¤ Jan Holm (Kassör) Jan H , ¤ Karl Kedland (Sekr) Karl K,                                     

¤ Inga Nyberg (Tävlingsledare) Inga N,  ¤ Hans Öhrling (Vice Tävlingsledare) Hans Ö, ¤ Bertil Blomkvist 

(Revisor) Bertil B, ¤ Klas Holm (Ansvarig Tisdagar) Klas H. 

1. Ordföranden Sven M hälsade deltagarna välkomna. 

2. Årsmötesdatum bestämdes till torsdagen den 21 mars 2024. 

3. Sven M gick igenom 2023 års styrelse och funktionärer inför Årsmötet 2024. Konstaterades att 

samtliga även var beredda för omval 2024. Enda frågetecknet var Festkommitténs  (FK) 

sammansättning. Styrelsen gav Valberedningen (Hans Ö o Sture B)  i uppdrag att få ihop en FK. 

4. Inga N väckte frågan om Tävlingsledarutbildning. Styrelsen höll med om att fler i klubben borde 

ha den utbildningen. Namnförslag som tänkbara är kandidater: Urban L., Irene R., Irene E. och 

Kerstin F.  Sven M kontaktar kandidaterna. Klas H påpekade att utbildning till tävlingsledare 

även finns i digital form. 

5. Hans Ö menade att någon yngre kraft – gärna med bil - borde ha nyckel till Vita Huset. F.n. finns 

två nycklar till lokalen, vilka Hans Ö och Sven M  har. 

6. Styrelsen konstaterade att några av våra spelbord var bristfälliga. Vi kommer att gå igenom 

samtliga bord och kasta de icke tillförlitliga. Styrelsen beslutade samtidigt om inköp av 4 st nya 

bord. Jan H ombesörjer. 

7. Poängjakten fortsätter som tidigare. Uppdelad i vår och höst. Start 7/1-24 till våravslutningen,  

samt från höststarten till jul/luciaavslutningen. Jan H håller i det hela som vanligt. 

8. Den traditionella båtresan våren 2024 diskuterades. Cinderella har ändrat rutt vilket bl a skulle 

innebära ev. övernattning på hotell i Mariehamn. Samtidigt väcktes frågan om vi inte skulle 

förlägga vårens utflykt till någon närbelägen konferensanläggning i stället. Förslag som kom upp 

var Johannesbergs Slott, Rånäs Slott, Havsbaden i Grisslehamn m.fl. Klas H utforskar varianterna 

och återkommer till styrelsen. 

9. Bertil B kom med förslag hur vi skall få fler att spela torsdagar (jmf med tisdagar), bl a genom 

prisaktiviteter, lottade priser, frispel vid vinst m fl förslag. Hans Ö tyckte även det var värt att  

några från ÅBS skulle demonstrationsspela i Åkersberga Centrum. Styrelsen beslöt ta upp  

värvningsfrågan vid kommande Årsmöte. 

10. Sven M gavs i uppdrag att kontakta nya ägarna (= Revelop AB) som köpt Folket Hus’ 

fastighetsinnehav i Åkersberga Centrum för att av försöka få hyra lämplig lokal för ÅBS. 

11. Ordföranden Sven M tackade för visat intresse och avslutade mötet.     

Vid protokollet,  Ålands Hav 2024-02-07        Karl Kedland  


